
PROTOKÓŁ NR LVII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Jędizejowie

która odbyla się w dniu 22 września 2022 roku.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Miejskięj w Jędrzęjowie Robert Knik otworzył
obrady LVIl seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie. Przewodniczący Rady powitał zaproszonych
gości,  radnych,  burmistrza,  naczelników  Urzędu  Miejskiego  w  Jędrzęjowie,  kierowników
jednostdc  organizacyjnych  gminy,   dyrektorów   Sżkół   i  Przedszkoli  z  Gminy   Jędrzęjów
oraz softysów.

Ad2

Przewodniczący   R.   Knik  stwierdził,   że  w  posiedzeniu  bierze  udział   17  radnych
i orzekł,  że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Przewodniczący R. Knik zgłosił kandydaturę radnego W. Króla na sekretarza obrad LVIl sesji
Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Radny W. Król wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodriczący R. Kmk poddał pod głosowanie kandydaturę radnego W. Króla na sekretarza
obrad LVIl seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie:

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.

Z@                                       -             17 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzęjowie wybrała radnego W.  Król na sekretarza obrad LVIl  seąji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad3
Przewodniczący  Rady  Mięjskięj  pogratulował  wybranym  Dyrektorom  Szkół  i  Przedszkoli.
Następnie Bumistrz M. Piszczek także pogratulował oraz docenił dotychczasową współpracę
z  dyrektorami  placówek  oświatowych.  W  dalszęj   części  Bumistrz  M.  Piszczek  wręczył
powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora.

Ad4

Po"dek obrad:

1.    Otwarcie seg.i.
2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Uroczyste     wręczenie     powierzeń     pełnienia     obowiązków     dyrektora     placówek

oświatowych prowadzonych przez Gminę Jędrzęj ów.
4.    Przyjęcie porządku obrad.



5.   Przyjęcie protokołów z LV sesji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia 23 czerwca 2022
rohi oraz Lvl nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 11 sierpnia 2022
roku.

6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
7.   Infomacja  o  realizacji  uchwał  podjętych  na  sesjach  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie

w dniach 23 czerwca 2022 roku i 1 1  sierpnia 2022 roku.
8.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.
9.   Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów  na lata

2022 - 2032.

10. Uchwała zmieniająca uchwałę nr LV/444/22 z dnia 23  czerwca 2022r. w sprawie emisji
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

11. Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XVII/219/16 Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia
30   września  2016r.   w   sprawie   ustalenia  cen   i   opłat   za  usługi   przewozowe   osób,
uprawnień do przejazdów bezpłatnych i ulgowych w publiczmym transporcie zbiorowym
w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej  organizowanym przez Gminę
Jędrzejów.

12. Uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  pomocy  dla  rodzin  wielodzietnych
w ramach Programu „JĘDRZEJÓW PRO".

13. Uchwała  w   sprawie   likwidacji  jednostki   budżetowej   pod   nazwą   „Administracja   i
Obsługa".

14. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jędrzejów na rok
szkolny 2022/2023 .

15. Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmiany  w  uchwale  dotyczącej   zasad  udzielania
i  rozmiaru  zniżek  oraz  zwolnienia  z  tygodniowego  obowiązkowego  wymiani  godzin
zajęć    dla    dyrektorów,    wicedyrektorów    oraz    nauczycieli    pełniących    stanowiska
kierownicze
w   szkołach   i   przedszkolach   oraz   tygodniowego   obowiązkowego   wymiaru   zajęć
dla niektórych nauczycieli, a także zasad łączenia różnych wymiarów pensum w ramach

jednego etatu.
16. Uchwała w  sprawie  zmiany  oraz ustalenia przebiegu dróg  gminnych na terenie Miasta

i Gminy Jędrzejów.
17. Uchwała w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu

miesżkalnego stanowiącego własność komunalną.
18. Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu

miesżkalnego stanowiącego własność komunalną.
19. Uchwała   w   sprawie   przeznaczenia   do   sprzedaży   w   drodze   przetargu   publicznego

nieruchomości komunalnej.
20. Uchwała  w   sprawie   prze2naczeria   do   sprzedazy   w   drodze   przetargu   publicznego

riemchomości komunalnych.
21. Uchwała  w   sprawie   przeznaczenia   do   sprzedaży   w  drodze   przetargu   publicznego

nieruchomości komunalnej .
22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.
23 . Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.



24. Sprawozdanie  z  realizaęji  Uchwały  Nr  XVIII/117/07  Rady  Mięjskiej  w  Jędrzęjowie  z
dnia  18.10.2007 roku, zmienionej  Uchwałą Nr XXXI/237/08 z dnia 30.10.2022 roku, w
sprawie   zasad   nabycia,   zbycia   i   obciążenia   nieruchomości   Gminy   Jędrzęjów   oraz
ich wydzierżawiania lub nąjmu na okres  dłuższy  niż trzy  lata,  za okres  od  14.032022
roku
do 07.09.2022 roku

25. Infonnaęja z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzęjów za 1 półrocze 2022 roku.
26. Spraw różne.
27. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  R.  Kmk  złożył  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt.   13  tj.  uchwała
w sprawie likwidaęji jednostki budżetowęj pod nazwą „Administraęja i Obsługa".
Plzewodniczący R.  Kmk wyjaśnił, że podjęcie tęj  uchwały wymaga jeszcze szerszęj  analizy

pewnych danych i prqjekt tęj uchwały powróci na kolęjnęj se§ji Rady Mięjskięj.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Pizewodniczący R. Knik poddał pod głosowanie złożony wniosek o zmianę porządku obrad.

W glosowaniu nad wnioskiem wzięlo udzial 18 radnych.
Wniosek  Przewodriczącego  R.  Knika  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Mięjskąą
w Jędrzęj owie.

W glosowaniu nad przyjęciem zmienionego porządku obrad wzięlo udzial 18 radnych.

Za                                   -             18 glosów
Pprzeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O g]osów

Pproponowany porządek obrad został przez Radę Mięjską przyjęty.

Ad5
Pprzyjęcie protokołów z LV seęji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 23 czerwca 2022 roku
oiaz Lvl nadzwycząjnęj seąji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie z dnia 11  sierpnia 2022 roku.

W glosowaniu nad pizyjęciem protokolu LV sesji Rady Miejskiej w Jędizejowie z dnia
23 czerwca 2022 roku, wzięlo udzia] 18 radnych.

Za                                   -             18 glosów

w#absĘ   :     :#
Rada Mięjska jednogłośnie przyjęła protokół z LV seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia
23 czerwca 2022r., uwag nie wnoszac.

W  glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  Lvl  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
w Jędrzęjowie z dnia 11 sierpnia 2022 rokug wzięlo udzial 18 radnych.



Za                                   -             18 glosów

##+os*  :    :#
RRada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z Lvl seąji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia
11  sierpnia 2022r., uwaf2 nie wnoszac.

Ad6
RRada   Mięjska   w   Jędrzęjowie   przyjęła   sprawozdanie   z   działalności   Burmistrza   między
ses).ami, uwag rie wnoszac.

Ad.7
Rada  Miejska w  Jędrzęjowie  przyjęła  informację  o  realizaęji  uchwał  podjętych  na  sesjach
Rady  Mięjskięj  w  Jędrzęjowie  23  czerwca  2022  roku  i  11   sierpnia  2022  roku,  uwag  nie
vmoszac.

AdJ!
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.
Bumistrz  M.  Piszczek  zgłosił  nasteDuiaca  autoooDrawke  do  Droiektu  uchwałv  w  sDrawie
zmian w budżecie miasta i minv na 2022 rok:

Dokonuie sie zmianv w załaczniku Nr 4 o inwestvciach rocznvch w dziale 600 rodz.  60016
zmnieisza sie o kwote  100.000 a zwieksza sie: dział 600 rozdz.60078 o kwote  100.000

Przewodniczący R. Knik poprosił Skarbnik 8. Ciępluch o omówienie pokrótce czego dotyczą
zmiany   w   przedstawionym   prQjekcie   uchwały.   Skarbnik   wyjaśniła,   że   zmiany   przede
wszystkim dotyczą dochodu, które są zwiększone o 919 466,60 zł. Część dochodów pochodzi
z rozdziału  75618  zł kwota  183 940,43  zł  z zezwoleń na  sprzedaż napojów alkoholowych.
Następną kwotą 477 803, 00 zł zwiększona subwenQja oświatowa. Kolejną kwotą 199 74628
zł   jest    zwrot  środków  z  budżetu  państwa    z  tyt.  fimduszu  sołeckiego.  Natomiast  kwota
7 976,00  zł  dofinansowanie  do  fimkęjonowania  żłobka,  50 000,00  zł  zwiększone  dochody
Pływalni   Mięjskięj   w   Jędrzęjowie.   Te   środki   zostały   zwiększone   o   tzw.   wolne   środki
909 583,41  zł  dały  nam  kwotę  1  829 050,02  zł.  W  dalszęj  części  Skarbnik poinfomowała
radnych na co  będą przeznaczone te  środki  i tak  :  kwota  12 000 zł  na utwardzenie wjazdu
do  Szkoły  Podstawowęj  w  Skroniowie,  usuwarie  skutków klęsk żywiołowych, przćbudowa
dróg zwiększenie  środków o kwotę  200 000,00  zł.  Natomiast kwota  100 000,00 zł o  ldóręj
wcześniej  mówił Burmistrz było przeniesienie z dróg gminnych na usuwanie  skutków klęsk
żywiołowych. Kwota 3 000,00 zł związana z promoęją gminy, następna kwota to  100 000,00
zł związana z fimkęjonowaniem SCUW. Następnie zwiększenie wydatków na działanie OSP
w kwocie  12132,24  zł.  Kwota 209 583,41  zł  z tytułu obsługi  długu (zwiększenie odsetek),
1145 504,04  zł  są  to  wydatki  na  fimkęjonowanie  oświaty.  Następna  kwota  183 940,43  zł
kwota      otrzymana      przez       gminę       z      tzw.       #nałpek"       zostąje      przeznaczone
na  fimkęjonowanie  Samodzielnego  Publicznęj  Opićki  Zdrowotnęj  na wydatki  inwestycyjne
i  wydatki  remontowe.    Kwota  7 976,90  zł  na  fimkęjonowanie  żłobka,  kwota  8 300,00  zł
uzupełnienie monografii Miasta Jędrzęjowa, kwota 50 000,00 zł na fimkQjonowanie Pływalni
Mięjskięj. W rozdziale 92605 w kwocie 13 000,00 zł z przezmaczeniem na wydatki w zakresie
kultury    fizycznęj.    Dokonano    także    zmian    w    inwestyęjach    roczmych    a    dokładnie
o   wprowadzenie   dodatkowego   zadania   w   zakresie   turystyki   -kwota   156210,00   zł.
przeniesienie  tych   środków  z  działu  600  ,przebudowa  drogi  gmimęj   Łączyn  -  Mały



Skroniów"  do  działu  60078  usuwanie  skutków  klęsk  Żywiołowych.  Na  koriec  Skarbnik
dodała, że są to wszystkie zmiany w budżecie gminy po stronie wydatków jak i dochodów.

Brak uwag.

W g[osowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawiezmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2022 rok, następującą ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LVII/456/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Jędrzejów  na  lata
2022 - 2032.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie   powzięla   uchwalę  w   sprawie  Wieloletriej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów  na ]ata 2022 - 2032, następującą ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma[o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LVII/457/22 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.10
Uchwała  zmieniająca  uchwałę  nr  LV/444/22  z  dnia  23  czerwca  2022r.  w  sprawie  emisji
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Przewodniczący  R.  Kmk  poprosił  Skarbnik  8.  Ciepluch  o  omówienie  pokrótce  projektu
uchwały. Skarbnik 8. Ciepluch wyjaśniła, że zmiana dotyczy przy poprzednim ustalaniu jakie
ma być  oprocentowanie  od wyemitowanych  obligacjach na kwotę  5 000 000  zł w uchwale
został wpisany WIBOR 6 miesięczny jednak,  że zmieniają się  stopy procentowe WIBOR  1
miesięczny na dzień dzisiejszy będzie lepszy, ponieważ ma niższe oprocentowanie.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawieemisji obligacji oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            17 glosów
Przeciw                          -            O g]os
Wstizymalo się          -            O g]osów
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Jeden radny nie oddal glosu.

Powzięta Uchwala Nr LVII/458/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.11
Uchwała zmieniająca Uchwałę  Nr XXVII/219/16  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie  z  dnia  30
września  2016r.  w  sprawie  ustalenia  cen  i  opłat  za  usługi  przewozowe  osób,  uprawnień
do  przejazdów  bezpłatnych  i  ulgowych  w  publicznym  transporcie  zbiorowym  w  zakresie
zadania o charakterze użyteczności public2nej organizowanym przez Gminę Jędrzej ów.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę zmieniającą Uchwalę Nr XXVII/219/16
Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 30 wiześnia 2016r. w sprawie ustalenia cen i oplat
za   uslugi   przewozowe   osób,   uprawnień   do   przejazdów   bezp]atnych   i   ulgowych
w  pub]icznym  transporcie  zbiorowym  w  zakresie  zadania  o  charakterze  użyteczności
pubLicznej organizowanym pmez Gminę Jędrzejów, następującą i]ością g]osów:

1.          Za                                    -            17 glosów
2.          Przeciw                         -            O g]os
3.          Wstrzymalo się          -            O glosów
Jeden radny nie oddal glosu.

Powzięta Uchwa]a Nr LVII/459/22 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.12

Frcohg:żauY,TSELa:;ż;eE##LFRUó*rałyd°Wczącejpomocydlarodzinwieiodriemychwramach

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 18 radnych.

#::cMyMżej:akar:dzJidHwe!e°]:żŹ:t°n;:żhęławucFawma:ęchwi::::izumż:,nńEżWEa.UÓ#Wpcaąó%j
następującą ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                         O glos
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LVII/460/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.13
Punkt zdjęty z porządku obrad.

Ad.14
Uchwała w  sprawie  określenia  średniej  ceny jednostki  paliwa w  Gminie  Jędrzejów na rok
szkolny 2022/2023 .



Bumistrz  M.  Piszczek  zgłosił  następującą  autopoprawkę  do  projektu  uchwały.   Zmiana
następuje  w  §  1  pkt.  1  w podpunkcie  1  Benzyna bezołowiowa  95  - 6,24,  w podpunkcie 2
Benzyna bezołowiowa 98 -7,12, podpunkt 3  0lej napędowy -7,42 oraz podpunkt 4 LPG -
3,01. Wyjaśnił, że są to aktualnie uśrednione ceny adekwatne do tej uchwały.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie   powzięla   uchwalę  w  sprawieokreś]enia   śi.edniej   ceny

jednostki  paliwa  w  Gminie  Jędrzejów  na  rok  szkolny  2022/2023,  następującą  ilością
glosów,

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Ni. LVII/461/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.15
Uchwała w sprawie wprowadzeria zmiany w uchwale dotyczącej zasad udzielania i rozmiaru
zniżek   oraz   zwolnieria   z   tygodniowego   obowiążkowego   wymiaru   godzin   zajęć   dla
dyrektorów, wicedyrektorów oraz nauczycieli pełniących stanowiska kierownicze w szkołach
i    przedszkolach    oraz   tygodniowego    obowiązkowego    wymiaru    zajęć    dla   niektórych
nauczycieli, a także zasad łączeria różnych wymiarów pensum w ramach jednego etatu.

Radny   W.   Król   zapytał   Kierownik   Centnm   Usług   Wspólnych   E.   Fortunkę   czy  jest
niebezpieczeństwo dotyczące nie wystarczającej liczby specjalistów na terenie naszej Gminy.
Burmistrz   M.   Piszczek  wyjaśnił,   że  nowelizacja  karty   nauczyciela  nałożyła  obowiązek
na gminę  zatrudnienia  dodatkowych  specjalistów.  To  wynika  z tej  sytuacji  którą mieliśmy
w  okresie  pandemii.  Jednocześrie  dodał,  że  gmina  zatrudniła już  wcześniej  psychologów
i  terapeutów.   Dodał,  że  na  chwilę  obecną  nie  ma  takiego  problemu  lecz  nie  wyklucza
aby   nauczyciele   ze   szkół   podstawowych   przenosili   się   do   szkół   średnich   bo   są  takie
przypadki.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla   uchwalę  w  sprawie  wprowadzenia  zmiany
w    uchwa]e    dotyczącej    zasad    udzie]ania    i    rozmiaru    zniżek    oraz    zwo]nienia
z ®godniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla dyrektorów, wicedyrektorów
oraz  nauczycieli  pelniących  stanowiska  kierownicze  w  szkolach  i  przedszkolach  oraz
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla niektórych nauczycieli, a także zasad
łączenia   różnych  wymiarów   pensum   w   ramach  jednego   etatu,   następującą   ilością
glosów:

Za                                   -            18 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wst[zyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LVII/462/22 w zalączeniu do protokolu.
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Ad.16
Uchwała  w  sprawie  zmiany  oraz  ustalenia  przebiegu  dróg  gminnych  na  terenie  Miasta
i Gminy Jędrzejów.
Bumistrz M. pokrótce wyjaśnił, aby radni zaliczyli do dróg gminnych fiagmenty dróg, które
do chwili obecnej kwalifikowane były do dróg wewnętrznych. Głównie chodzi o ul. Jasionka
gdzie zmieniony został przebieg a teraz drogi wewnętrzne zaliczyć trzeba do dróg gminnych.
Droga  Stara  Wieś  a  Michów  Górki.  Ul.  Karczewskiego  z  ul.  Szansa,  ul.  Kolejowa  a  ul.
Przypkowskiego i Dworcem, ul. Reja oraz ul. Reja wzdłuż parku miejskiego.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię[o udzial ls radnych.
Rada  Miejska  w   Jędi.zejowie   powzięla   uchwalę  w   sprawie  zmiany   oraz  ustalenia
przebiegu  dróg  gminnych  m  terenie  Miasta  i  Gminy  Jędmejów,  następującą  ilością
glosów:

Za                                    -             18 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LVII/463/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.17
Uchwała  w  sprawie  przezmaczeria  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu  publicznego  lokalu
mieszkalnego stanowiącego własność komunalną.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udział 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie  powzięla uchwa]ę  w  sprawieprzeznaczenia  do  sprzedaży
w    drodze    przetargu    pub]icznego    loka]u    mieszkalnego    stanowiącego    w]asność
komunalną, następującą ilością g]osów:

Za                                   -             18 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymało się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LVII/464/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.18
Uchwała w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu publicznego lokalu
miesżkalnego stanowiącego własność komunalną.

Brak uwag.
W g]osowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawiedo  sprzedaży  w  drodze
przetargu    publicznego    lokalu    mieszkahego    stanowiącego    wlasność    komunalną,
następującą ilością g]osów:

1.Za -             18 glosów
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2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -               O głosów

Powzięta Uchwala Nr LVII/465/22 w za]ączeniu do protokolu.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 25 minutową przerwę w obradach.

Po przerwie Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad.19
Uchwała    w   sprawie    przeznaczenia    do    sprzedaży    w    drodze    przetargu   publicznego
rieruchomości komunalnej.

Brak uwag.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w JędHejowie powzięla uchwalę w spi.awie przeznaczenia do sprzedaży
w drodze pizetargu pub]icznego nieruchomości komunalnej, następującą ilością glosów:

1.          Za                                     -              17 g]osów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LVII/466/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.20
Uchwała   w    sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w    drodze    przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnych.

Radny  W.  Król  zapytał  Bumistrza  M.  Piszczka,  o  nieruchomość,  która jest  w  tej  chwili
wykorzystywana   przez   ZUK   na   cele   gospodarcze,   czy   po   sprzedaży   jest  jakaś   inna
nieruchomość, która będzie także przeznaczona na cele gospodarcze. Bumistrz odpowiedział,
że jest taka nieruchomość i ZUK będzie miał wskazane miejsce.  W dalszej  części głos zabrał
radny G. Kuśmierz pytąjąc czy taka nieruchomość jest już wskazana, ponieważ po sprzedaży
obecnej nieruchomości zajmowanej przez ZUK aby nie okazało się, że będzie ona znajdowała
się 20 km od Jędrzejowa. Bumistrz wyjaśniłg że rieruchomość znajduje się  na terenie miasta
Jędrzejowa.

Brak uwag.
Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwa]ę w sprawie pizeznaczenia do sprzedaży
w   drodze   przetargu   publicznego   nieruchomości   komunalnych,   następującą   ilością
8]Osów:



1.          Za                                     -              16 glosów

::   ##abs*   :     :#
Radnv T. Kot oddal glos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr LVII/467#2w zalączeniu do protokolu.

Ad2l
Uchwała    w   sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w    drodze    przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnęj .

Radny   J.    Ziębiński   zapytał   Bumistrza   M.    Piszcżka   o   charakter   działalności   fim
zainteresowanych   zakupem   tęj   działki.   Czy   prowadzone   działalności   nie   są   uciążliwe
dla miesżkańców.  Burmistrz wyjaśnił,  że  w teorii  nie powinna być uciążliwa.  Jednocześnie
dodał  Burmistrz,   że  już  jeden  wniosek  wpłynął  o  warunki  zabudowy  na  prowadzenie
dziżiałalności  związanej  z  produkcją  kadłubów  do jachtów,  druga  działalność  związana jest
z recyklingiem. Jedyna uciążliwość może być związana z hałasem młynka do rozdrabniania
butelek „pet".  W dalszęj  części głos zabrał radny  W.  Król, który powiedział,  że uciążliwości
rie  będą  na  tyle  uciążliwe   a  profity  płynące  z  zagospodarowania  działki   która  i  tak
o dłuższego czasu jest nie użytkowana będą naprawdę duże.  Głos zabrał radny G. Kuśmierz,
który przypomniał ile problemów było z budową zakładu na ul. Głowackiego i dlatego prosi
o   zapewrienie   Burmistrza,   że   zakład   który   będzie   powstawał   nie   będzie   związany
z  pirolizą.  Burmistrz  wyjaśnił,  że  tam  nie  ma  planu  mięjscowego  i  w  trakcie  wydawania
ddecyzji już  będzie  wiadomo jakie  będzie  zamierzenie  inwestycyjne  także  na  takim  etapie
podęjmować  będą decyzje.  Ponadto  rozmowy  przeprowadzane  z  inwestorami  nie  wskazują
na produkęję związaną z pirolizą.

Brak uwag.

Przewodniczący R Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży
w drodze przetargu publicznego nieruchomości komunalnej, następującą i]ością glosów:

Za                                   -             17 glosów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzyma[o się          -               1 glosów

Powzięta Uchwa[a Nr LVII/468/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.22
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawiewyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości do zasobu komunalnego, następującą i]ością glosów:
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1.          Za                                    -            18 glosów
2.          Przeciw                                         O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LVII/469/22 w załączeniu do protoko]u.

Ad.23
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzię[a uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnych umów najmu, następującą ilością glosów:

Za                                    -             18 g]osów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się          -               O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LVII/470/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad"
Sprawozdanie  z  realizacji  Uchwały  Nr XVIII/117/07  Rady  Mięjskięj  w Jędrzejowie  z dnia
18.102007  roku, zmienionęj  Uchwałą Nr XXI/237/08  z dnia 30.102022 roku, w sprawie
zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości Gminy Jędrzęjów oraz ich wydzierżawiania
lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata, za okres od 14.032022 roku do 07.092022 roku.

Pizewodniczący  R.  Kmk  zwrócił  uwagę,  że  nastąpiła  pomyłka  w  tytule  sprawozdania  tj.
„Uchwałą   Nr   XXXI/237/08   z   dnia   30.102022   roku"   a   powinno   być   „Uchwalą   Nr
XXXI/237/08 z dnia 30.102008 roku".
Rada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie, uwaf! nie wnoszac.

Ad25
Inftrmacja z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzęjów za 1 półrocze 2022 roku.

Rada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła infbrmaęję, uwaf2 nie wnoszac.

Ad26
Sprawy różne.
Głos  zabrał  radny  W.  Król,  który  zapytał  Bumistrza  M.  Piszcżka  o  wprowadzenie  stnefyfir
płpłatnegoparkowaniawJędrzęjowiejednocześniedodał,żemiastoPińczówpowprowadzeniu
takięj   streĄr  nie  ponosi  strat.  Burnristrz  wyjaśnił,  że  strefa  płatnego  parkowania  będzie
wprowadzona w  Jędrzęjowie  od przyszłego  roku.  Radny  P.  Wojda zapytał  Bumistrza jak
wygląda sytuaęja o dodatek węglowy na terenie Gminy Jędrzęjów.  Burmistrz odpowiedział,
że  jest  bardzo  duże  zaimeresowanie.  Jednocześnie  dodał,  że  są  dwa  punkty  do  złożenia
wniosków jest  to  Urząd  Mięjski  i  Ośrodek  Pomocy  Społeczmęj.  Przypomniał jednocześnie,
że jest to pierwszy etap, kolęjny będzie na wypłaty do peletu, gazu, prądu, olęju Głos zabrał
radny G. Kuśmierz, który poprosił   Burmistrza w imieniu sołectw gdzie nie ma światłowodu
o   pomoc   aby   fima   rozprowadząjąca   światłowód   zainteresowała   się   tymi   sołectwami.
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Jednocześnie poinfomował, że rolnicy nie powinni korzystać z produktów GMO, ponieważ
obowiązująca ustawa umożliwia zlikwidowanie upraw gdzie stosowane było GMO. W dalszej
części radny zapytał o remont drogi Książe -Skroniów i Skroniów Mały. Bumistrz wyjaśnił,
że   na   chwilę   obecną   przygotowywana  jest   dokumentacja,   porieważ  jeszcze   nie   ma
dofinansowania  w  tej  kwestii.  Odnosząc  się  do  kwestii  światłowodów  to  spotkanie  będzie
zorganizowane.   Głos   zabrał   radny   A.   Bielecki,   który   skierował   pytanie   do   Naczelnik
Wydziału lnwestycji i lnfi.astruktury Technicznej M. Prawdy o remont drogi w miejscowości
Sudół -dawna  K-78. Naczelnik M. Prawda poinfomowała o sporządzeniu już dokumentacji
projektowej   a  w  dalszej   części   ogłoszony   będzie  przetarg.   Drugie   pytanie  radnego   A.
Bieleckiego skierowane było do Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W.
Abramowicza o  przetarg  na odbiór odpadów.  Naczelnik wyjaśnił,  że  przygotowywany jest
przetarg   w   tym   zakresie.   W   dalszej   części   głos   zabrał   radny   M.   Skrzypiec,   zapytał
Bumistrza  o  uciążliwości  związane  z  hałasem  ze  strzelnicy.  Bumistrz  wyjaśnił,  że  w  tej
sprawie jedynym rozwiązaniem byłoby zamknięcie strzelnicy. Bumistrz dodał, że rozmawiał
z przedstawicielem NADIR i jedynym rozwiązaniem jest zamknięcie strzelnicy także trzeba
się   zastanowić   na  tą  kwestią.   Jednocześnie  dodał,   że  jest  możliwość  montażu  ekranów
dźwięko -chłonnych lecz to rozwiązanie nie wyeliminuje hałasu ze strzelnicy lecz w jakimś
stopniu ograniczy.  Głos  zabrał  przewodniczący  R.  Kruk,  który  zapytał  Bumistrza o  drogę
pizy    Wodach    Polskich.    Bumistrz    wyjaśnił,    że    kiedyś    były    prowadzone    rozmowy
ze   Starostwem,   które   jest   właścicielem   ul.    Przypkowskiego,   że   w   trakcie   remontu
ul. Przypkowskiego będzie możliwo ść wyremontowania przedmiotowego odcinka drogi.

Ad.27
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  R.  Kmk  zamknął  LVIl  sesję  Rady  Miej
0 godz.  |2Q2.

Protokołowała
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ZaŁacziąiki:
1 .  Lista obecności.
2. Podyęte uchwały.
3. Inf iormacja z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejów za 1 półrocze 2022 roku.
4 . Sprc[wozdanie z realizacji Uchwały Nr XVIII/ 117/07 Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia

18.10.2007 roku
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